

Afdelingsbestyrelsesmødereferat
Afdelingsbestyrelsesmødereferat udsendes efter nedenstående navneliste

Dato for mødets afholdelse:	22.4.2025				
Dato for næste møde:	27.5.2025				
Beboerkonsultation fra	Kl. 17.00 til Kl. 18.00				
Afdelingsbestyrelsesmøde fra	Kl.17.00				
	Navn			Deltog	
	Hele navnet	Fork.	Ja	Nej	
Afdelingsformand	Tor Darre	TD	X		
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Claus Jeppesen	CJ	X		
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Lene Thomassen	LT	X		
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Ian Melhede	IM	X		
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Christina Høyer	CH	X		
Afdelingsbestyrelsessuppleant	Stefan Pedersen	SP	X		
Repræsentant fra organisationsbestyrelsen	Elsebeth Ikkala Reventlow	ER			X
Ejendomsfunktionær	Allan Bundgaard	AB			X
Driftschef	Karsten Nørgaard Friis	KN			X
Kopi til:	Postfunktionærernes Andels – Boligforening, Stationsparken 24, 2. 2600 Glostrup.				

Dagsorden

1. Bemærkninger til sidste referat (25.03.2025)

Ingen bemærkninger

2. Beboer konsultation

3. Opsamling på status i afdelingen

- Se skemaer fra driften
- Mangler et opdateret ark, og vi har kigget på det "gamle"

Et ønske om at fraflytninger er en del af statusarket

4. Døre og vinduer

- Møde den 23.04.2025 med driftschef

5. Grønne områder

- Status på hækkлипning

Hækkeklippingen er færdig, der er lidt mangler, der sendes mail til Allan.

- Oprydning efter hækklipning

Der udsendes info SMS til beboerne hvor det beklages de gener der har været.

- Fliser

Er udført og blevet rigtigt fint.

- Beboer reminder på egen hækklipning

Allan udsender info SMS.

6. Samarbejde med Lejerbo afd. 94

- Status på ny mødedato –mødet afholdes på PAB's afdelingsbestyrelses kontor

Vi udskyder møde til efter sommerferien

7. Hjertestarter

- Udskiftning af afdelingens hjertestarter

Vi har besluttet at vi betaler regningen for den kommende periode på ½ år, så har vi tid til at finde den rigtige løsning for afdelingen

8. Evt. Førstehjælpskursus for interesseret beboere

Vi ønsker at driften indhenter et tilbud til førstehjælp kursus/hjertestarter

9. Økonomi

- Generelt

Der har været mange regninger vedr. varme samt vedr. kloakrensninger

10. Arrangementer

- Årets afdelingsmøde den 12. juni 2025

- Evt. forslag fra afdelingsbestyrelsen til mødet (rettelser til husorden, vedligehold)
Husorden/Vedligeholdelse: Beskrivelse varme
Mad til afdelingsmødet. Der manglede mad sidste år.

- Toiletvogn, teknik o.a.
Der bliver bestilt toiletvogn til arrangementet
Der er bestilt mikrofoner o.l.

- Sommerfest den 14. juni 2025

- Planlægning
Festudvalget holder møde næste uge

- Evt. arrangement den 13. juni 2025 i teltet når vi alligevel har det ?

Der bliver ingen arrangement i teltet fredag

11. Velkomst af nye beboere

- Nye beboere siden sidste møde?

Der er kommet nye beboere i TD

- Velkomstpakke/besøg

Der bliver stadig arbejdet på velkomstinfo

12. Udvide med informationskanal til beboerne

Vi prøver i en periode at oprette en side på FB, hvor informationerne er det samme som på infokanalen og hjemmesiden

13. Møde i repræsentantskabsmødet

Tor og Ian deltager fra afdelingen

14. Information fra afdelingsbestyrelsens medlemmer

Intet nyt

15. Evt.

Der bliver renovering af Grønnedammen

Punkter til næste møde den 27.5.2025

- SMS/Mail fra afdelingen til beboerne (Gennemgang, hvem mangler vi evt.?)
- Godkendelse af beretningen